
KAM-juridiikkaryhmän kokous 4/2020                                                  MUISTIO 

Aika:  ke 31.8.2020 klo 13.00 
Paikka:  Teams-kokous 
Paikalla:  Rauha Maarno (pj), Riikka Lönnblad, Outi Hupaniitty, Irma Reijonen, Raimo Lepistö, Jonas 
 Lång, Pekka Heikkinen, Timo Enroth, Soile Manninen ja Juha Henriksson. 

 

Käytiin yleistä keskustelua tekijänoikeusneuvoston kokoonpanosta ja KAM-sektorin edustajista siellä. 
Todettiin, että tekijänoikeusneuvoston kokoonpanoon olisi hyvä saada lisää käyttäjien edustajia. Päätettiin, 
että Pekka ottaa yhteyttä neuvoston kanssa työskentelevään Anna Vuopalaan ja keskustelee asiasta. 
Neuvoston nykyisten jäsen toimikausi päättyy vuoden 2021 lokakuussa. Palataan asiaan seuraavassa 
kokouksessa. 
  
DSM-direktiivistä: kansallinen valmistelu etenee opetus- ja kulttuuriministeriössä. Luultavasti lakiehdotus 
tulee lausuntokierrokselle syksyn aikana. Sovittiin, että seurataan tilannetta ja keskustellaan KAM-ryhmässä 
yhteisen lausunnon tarpeesta ja sisällöistä kun lausuntopyyntö tulee. 
  
Timo ehdotti uutta jäsentä KAM-ryhmään: Ylen arkistopäällikkö Elina Selkälä. Ehdotusta pidettiin hyvänä ja 
Elina kutsutaan mukaan. 
  
Riikka toi esille päivitystarpeen dokkariin Tietosuoja KAM-sektorilla. Vaikutustenarviointia koskeva 
ohjeistus on liian tiukka, Riikka tekee seuraavaan kokoukseen ehdotuksen uudesta muotoilusta. 
Myöhemmässä vaiheessa voidaan pohtia koko dokkarin tsekkausta ajan tasalle. 
  
Seuraavaksi kokousajaksi sovittiin 5.10. klo 13, Rauha laittaa Teams-kutsun. 
  
 


